

「新式外來人口統一證號」變更注意事項

「New UI No. for Foreign Nationals」Announcements

因應內政部新式外來人口統一證號專案於 110 年 1 月 2 日起實施，如您已換發新式統一證號，請注意下列事項：

The Ministry of the Interior's new Uniform Identification Number (UI No.) for Foreign Nationals policy was implemented on January 2, 2021, those who have already received a new UI No., please be aware of the announcements as follows:

1. 客戶如需變更新式統一證號，請本人攜帶居留證正本至本公司辦理。如您無法臨櫃，請填寫「受益人資料變更申請書」並檢附「居留證」正反面影本，掛號郵寄至本公司辦理。
If the customer needs to change the new UI No., please visit the company, and carry the latest Residence Certificate in person. If you are not available to visit the company in person, please fill out the "Request for Change Form (Beneficiary)" with a copy of your latest Residence Certificate (both front and back sides) and submit the above documents to the company by registered mail.
2. 提醒您，留存於本公司之統一證號須與約定之銀行扣、匯款之證號相符，以免影響您的權益。
Please be reminded that the UI No. kept in the company should be the same as the one saved in the bank's system to avoid affecting your rights and interests.
3. 如您就申請變更本公司新式統一證號有任何疑問，請洽詢本公司客服專線：02-6618-9901
If you have any questions regarding the application for changing the new UI No. at the company, please contact the customer service hotline at 02-6618-9901
4. 內政部移民署全球資訊網已建置「新式外來人口統一證號專區」，相關資訊可於該專區查閱。
<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>
The National Immigration Agency of the Ministry of the Interior has set up a special section regarding the New Uniform Identification Number for Foreign Nationals on the official website, please visit for more details. <https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>